
Gostynin, 22 marzec 2017r. 

 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XXXI Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 31 marca 2017r. o 
godz. 9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Informacja Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin z realizacji 
zadań statutowych w minionym roku. 

5. Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie o realizacji 
zadań statutowych w minionym roku. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 
zastępczej za rok 2016 oraz wykaz potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie 
Gostynin. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Gostyninie ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Gostynin za 2016 
rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania Szkole Podstawowej w Białotarsku imienia „Orła 
Białego”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: uzgodnienia projektu budowy sieci elektroenergetycznej 
kablowej nn 0,4 kV w msc. Białe, gm. Gostynin, zlokalizowanej na działkach nr ewid: 202/8, 
202/12, 202/16, 202/17, 202/18 i 202/19 częściowo w odległości mniejszej niż 15m od 
istniejących pomników przyrody – zabytkowej Alei Lipowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przejścia, 
przechodu i przejazdu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gostynin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat gruntów rolnych 
stanowiących część działki nr 374 o pow. 0,85 ha we wsi Krzywie gm. Gostynin. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 



Mazowieckiego. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 
grudnia 2016r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu w 2017r. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu w 2017r. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu w 2017r. 

20. Podjęcie oświadczenia w sprawie: sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa 
samorządowego w Polsce. 

21. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

22.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

23.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

24.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

25.  Zakończenie obrad Sesji.  

     

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., poz. 446, 1579) 
pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów 
gminy. 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół 

z obrad XXXI Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 31 marca 2017 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

5. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

6. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

7. Prawnik – Konrad Wypych 

8. Pracownik GCK – Paulina Toruniewska 

9. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

10. Kierownik RRiG – Bożena Durma 

11.Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

12.Przewodnicząca GZI – Małgorzata Krukowska 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Prawnika, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: wniósł o umieszczenie w porządku obrad w punkcie 20a „Podjęcie 

uchwały w sprawie: zastosowania bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego 

na sprzedawany na rzecz najemcy lokal mieszkalny. Wczoraj ten temat na dwóch komisjach był 

poruszany. 

Radna Ewa Michalska: może ja od razu uzupełnię, bo wypłynęło to z Komisji Zdrowia Pomocy 

Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych, która wnioskowała o przygotowanie 

projektu uchwały, o której Pan Wójt wspomniał. 

Radni zmianę przyjęli 13 głosami za. 

Radni porządek po zmianach przyjęli 13 głosami za. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Mariola Dan-Liberadzka zgłosiła 3 interpelacje:  

1. Panie Wójcie, jak to na wiosnę podejrzewam, że tutaj większość z nas bardzo prosi i przypomina 

o równaniu dróg na moim terenie, chociaż po sesji powiem dokładnie które, ponieważ nie ma 



potrzeby wszystkich równania. 

2. Druga sprawa, w Rogożewku jak asfalt się kończy, po prostu jak zawsze wybiły się straszne 

dziury i żeby tam troszeczkę podreperować ten zjazd z tej drogi.  

3. Prośba o podreperowanie wjazdu w Rogożewku tam co naprzeciwko nas co jest. Już w tamtym 

roku był ten temat, ale już później zrobiło się późno, zima i po prostu w tym roku przypominam, 

jak będzie jakiś materiał, to żeby po prostu to poprawić.  

 

Radny Piotr Piotrowski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja wczoraj wspominałem na Komisji Rozwoju odnośnie problemu z psami, ale 

chciałbym jeszcze dzisiaj oficjalnie zgłosić, u mnie na wsi zmarła osoba samotna i tam w spadku 

zostało 10 piesków i chciałbym, żeby Urząd prawnie, może nie zabierał tych psów, ale jakoś 

prawnie rozwiązał ten problem, żeby nie było takiego zdarzenia, jak w Białotarsku. 

 

Radny Marek Kołodziejski zgłosił 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, Sierakówek bardzo prosi o równiarkę.  

2.  Czy Małe Leśniewice dokończone już są? 

3. Czy ma Pan jakieś informację odnośnie strajków nauczycieli w naszych szkołach? Czy na terenie 

naszej gminy odbywają się takie strajki, czy nie?  

 

Radny Szymon Szczypawka zgłosił 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chciałbym zgłosić potrzebę wyrównania drogi w m. Mysłownia od figurki do 

asfaltu.  

2. I może Panie Prezesie korzystając z okazji, że Pan jest, to może warto by było tam trochę obciąć 

gałęzie. Teraz jest masowa wycinka drzew i gałęzi, tutaj na tym odcinku po prawej i po lewej 

stronie. Należałoby trochę te gałęzie wyrównać. 

3. Warto może byłoby rozpocząć akcję zbierania śmieci tutaj od Legardy w kierunku Zwolenia. 

Kierownik RRiG Bożena Durma; już zbieramy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, 

pewnie każdy by z Radnych wstał i prosił o równanie dróg, trzeba po prostu to równanie dróg 

zacząć.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ale to można na bieżąco zgłaszać w referacie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tutaj też, jak gdyby 

prośba też do sołtysów, żeby tutaj byli w kontakcie z Urzędem Gminy, z ZK, żeby to trochę 

koordynowali.  

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 3 interpelacje: 

1.Panie Wójcie, ja wczoraj na Komisji Rozwoju wspominałam, miało miejsce koło 3 tygodni temu 

zdarzenie w Antoninowie nieprzyjemne, więc, tak jak wspomniałam bym bardzo prosiła, bo została 

ta nasza droga gminna wyrównana, ale chociaż o dwie wywrotki gruzu, to jest taka droga, jak 

gdyby w polu, z tym, że to jest nasza droga gminna, dlatego jest tam taki problem i chociażby dać 

ze dwie wywrotki gruzu. 

2. Druga sprawa, tak jak tutaj już jeden Radny wspomniał, też prosiłabym o sprzątnięcie terenu 

wzdłuż dróg gminnych. Nawet duże worki leżą ze szkłem. 

3. Panie Wójcie jeszcze jedną mam interpelację, wcześniej w Urzędzie Gminy byłam i 

wspominałam o lampie, tzn. o oprawie w Antoninowie, ona jest też według kolejności 

harmonogramu, Pani Eliza tutaj wcześniej rozmawialiśmy i byli z energetyki, stwierdzili, że mimo 

tego.., bo tam jest brak tej lampy, że w ramach tego harmonogramu będzie zrobiona. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 

1. Chciałem też zgłosić odnośnie śmieci na Strzałkach, bo tam koło kasztanów jest takie 

wysypisko, że nie idzie tego upilnować. 



 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Jerzy Węglewski doszedł na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 4-go. 

Informacja Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin z realizacji 

zadań statutowych w minionym roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: poproszę Panią 

Przewodniczącą Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych o 

przedstawienie informacji z przebiegu Komisji. 

Radna Ewa Michalska: Informację Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy 

Gostynin z realizacji zadań statutowych w minionym roku Komisja przyjęła do wiadomości. 

Pracownik GCK Paulina Toruniewska przedstawiła informację, która stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radni informację przyjęli 14 głosami za. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz doszła na salę posiedzenia, Radny Szymon Szczypawka opuścił salę 

posiedzenia). 

 

Do punktu 5-go. 

Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie o realizacji zadań 

statutowych w minionym roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: również Panią 

Przewodniczącą Komisji poproszę o informację. 

Radna Ewa Michalska: Informację Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Gostyninie o realizacji zadań statutowych w minionym roku, Komisja przyjęła do wiadomości. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga przedstawiła informację, która stanowi załącznik do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: problemów jest sporo w 

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej, tak jak Pani Kierownik przedstawiła. Szerzej było to 

omówione na Komisji. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: chciałabym skorzystać, w związku z tym, że nie uczestniczyłam w 

Komisji, ale tutaj chciałam złożyć ogromne podziękowanie na ręce Pani Kierownik za 

zaangażowanie się jednak w opiekę dla tych osób, które potrzebują pomocy i ten jej prywatny czas i 

za dobre serce, także jeszcze raz bardzo dziękuję i proszę o jeszcze. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: ja też na koniec chciałam podziękować Panu Wójtowi, Pani 

Skarbnik, Pani Sekretarz, Panu Prezesowi za bezpłatny transport żywności, Państwu Radnym i 

Państwu Sołtysom, za pomoc w pracy. Dziękuję. 

Radni informację przyjęli 14 głosami za. 

 

Do punktu 6-go. 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 

2016 oraz wykaz potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Gostynin. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: również Panią 

Przewodniczącą Komisji poproszę o informację. 

Radna Ewa Michalska: to sprawozdanie było omawiane wczoraj na Komisji, sprawozdania z 

realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 2016 oraz wykaz potrzeb 

związanych z realizacją zadań w Gminie Gostynin, Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik do 

protokołu. 



Radni sprawozdanie przyjęli 14 głosami za. 

 

Do punktu 7-go. 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Gostyninie ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Gostynin za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: również Panią 

Przewodniczącą Komisji poproszę o informację. 

Radna Ewa Michalska: sprawozdania z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w 

Gostyninie ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Gostynin za 2016 rok, 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca GZI Małgorzata Krukowska przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik 

do protokołu. 

Radni sprawozdanie przyjęli 14 głosami za. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: na poprzedniej sesji podjęliście Państwo projekt dostosowania sieci 

szkół, a w tej chwili już po zaopiniowaniu przez Kuratora i Związki Zawodowe, podejmiemy 

uchwałę o konkretne sieci. Wszystkie szkoły podstawowe zostają w takim kształcie, jak były 

dotychczas, czyli osiem szkół podstawowych ośmioklasowych będzie na terenie Gminy Gostynin 

docelowo będzie działało od września 2019r. Te szkoły, które były podstawowymi będą tak 

funkcjonowały od tego września, tylko w pięciu szkołach będą jeszcze klasy gimnazjalne, nie będą 

to gimnazja, tylko będą to szkoły podstawowe, w których klasy gimnazjalne dociągną swój ciąg. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 175/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: nadania Szkole Podstawowej w Białotarsku imienia „Orła Białego”. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: społeczność szkolna szkoły podstawowej w Białotarsku już od 

dłuższego czasu nosiła się z zamiarem nadania imienia. Były różne propozycje, m. in. Wisławy 

Szymborskiej, Marii Czajkowskiej i Orła Białego. W toku różnych dyskusji między środowiskami 

całej społeczności szkolnej, wybrano imię „Orła Białego”, jako patrona szkoły podstawowej w 

Białotarsku. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 176/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: uzgodnienia projektu budowy sieci elektroenergetycznej kablowej nn 0,4 kV w msc. 

Białe, gm. Gostynin, zlokalizowanej na działkach nr ewid: 202/8, 202/12, 202/16, 202/17, 202/18 i 

202/19 częściowo w odległości mniejszej niż 15m od istniejących pomników przyrody – 

zabytkowej Alei Lipowej. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, tu jest taka sytuacja, że inwestor pragnie 

dokonać przebudowy sieci elektroenergetycznej napowietrznej, na podziemną, a, że jest to 

zlokalizowane w odległości mniejszej niż 15m od Alei Lipowej, która jest pomnikiem przyrody, też 

zlokalizowanym na działce prywatnej, wymaga to Państwa zgody na zmniejszenie tej odległości. 

Nie będzie ingerencji w Aleję Lipową praktycznie w ogóle. Wzdłuż Alei Lipowej w odległości 10m 

od linii drzew, będzie dokonany przewiert, czyli bardzo mało ingerencyjnie, będzie dokonany 

przewiert, żeby jak najmniej systemu korzeniowego tej Alei Lipowej uszkodzić. W dalszym etapie 



będzie już metodą wykopkową, także jest to bez szkody dla Alei Lipowej. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 177/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i  stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przejścia, przechodu i przejazdu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Państwo Dubielak z miejscowości Stefanów, zwrócili się z taką 

prośbą, o ustanowienie służebności, gdyż mają zamiar nabyć działkę sąsiadującą z tą naszą działką. 

Nie będzie tam w niczym przeszkadzało, to jest działka nr 5/1, którą Państwo Dubielak chcą nabyć, 

w narożniku nasze działki szkolnej w Emilianowie, taka służebność została ustanowiona na rzecz 

właścicieli przyszłych, dodam, że ta działka w większości stanowi las i grunty zadrzewione, czyli 

będzie potrzeba wejścia na potrzeby ewentualnie pielęgnacji tej działki i usuwania jakiś 

wiatrołomów. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 178/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat gruntów rolnych stanowiących część działki nr 

374 o pow. 0,85 ha we wsi Krzywie gm. Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jest to kontynuacja umowy dzierżawy. Pan Tomasz Wieczorkowski 

w przetargu uzyskał zgodę pierwszą na tą dzierżawę, dodam tylko, że płaci czynsz roczny w 

wysokości 372,50zł, jest to część działki za stacją uzdatniania wody na Krzywiu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 179/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 2017. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: co roku, zgodnie z ustawą, Rada ma obowiązek uchwalenia takiego 

programu, zawsze do końca marca. My do1 lutego opracowujemy taki program. Uzgadniamy go z 

Powiatowym Lekarzem Weterynarii i ze środowiskami, które zajmują się bezdomnymi zwierzętami, 

te opinie są pozytywne. Bardzo proszę o przyjęcie tego programu. Dodam jeszcze, że jeśli chodzi o 

nasz program opieki nad zwierzętami, polega na tym, że ZK odławia pieski, przetrzymuje je w 

dobrych warunkach, stworzonych na ten cel i zaopiniowanego przez Powiatowego Lekarza 

Weterynarii. Następnie gromadzone są tak, żeby były przynajmniej trzy sztuki, firma Blizzard nam 

realizuje taką usługę transportu do Józefowa, gdyż jest taka umowa podpisana. I w Józefowie 

płacimy jednorazowo kwotę 1900zł za każdego pieska i ten piesek przestaje być naszą własnością. 

Już później to schronisko zajmuje się adopcją, doprowadza do adopcji i opieką nad tymi 

zwierzętami. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 180/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 14-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w ramach tej pomocy pragniemy opracować dokumentację 

techniczno-budowlaną dla chodnika w m. Lucień od wysokości poczty, do końca wsi. W związku z 

tym, że Zarząd Dróg Wojewódzkich w ubiegłym roku dokonał przełożenia sporej części chodnika, 



w tej chwili jest on w bardzo dobrym stanie, więc warto kontynuować to w dalszej części. Według 

rozmów przeprowadzonych z Zarządem Dróg Wojewódzkich, deklarują, ze jeżeli opracujemy 

dokumentację, to oni wykonanie spróbują wziąć na siebie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 181/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 15-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 154/XXVII/2016 Rady Gminy Gostynin z dnia 19 grudnia 2016r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: chciałem do tych dwóch uchwał wnieść autopoprawkę do uchwały 

budżetowej treści: „Wprowadzić zmiany dotyczące wydatków bieżących jednostek oświatowych, w 

związku z informacją z Ministerstwa Edukacji Narodowej w sprawie wysokości środków na 

zadania wymagające specjalnej nauki i metod pracy, tj. zmniejszyć wydatki jednostek oświatowych 

o kwotę 363.039zł i zwiększyć o tę wartość wydatki jednostek oświatowych na zadania 

wymagające stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale to wiąże się z WPF? 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: z obydwoma uchwałami.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, z 

czego to wyniknęło? 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: otrzymaliśmy metryczkę z Ministerstwa Edukacji Narodowej i 

wartość niepełnosprawnych. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 182/XXXI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Jerzy Węglewski wyszedł z sali posiedzenia). 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2017 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 183/XXXI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 17-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w 

2017r. (Jastrzębia). 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo tutaj mamy blok trzech uchwał o podobnej 

treści, gdzie na różne zadania chcemy zaciągnąć pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska, są to oczywiście preferencyjne pożyczki./ Pierwsza dotyczy Jastrzębi i jest to kwota 

67tys. zł, kolejna będzie dotyczyła Helenowa 175tys. zł i kolejna dotyczy m. Strzałki w wysokości 

40tys. zł. To są rozbudowy sieci wodociągowych, w tych ostatnich latach suchych ta potrzeba 

mocno się ożywiła, więc chcemy się i będziemy się starać jak najwięcej tych potrzeb zaspokoić. 

Radny Marek Balcerzak: ja tylko może zapytam Panią Skarbnik, o wytłumaczenie, dlaczego jest 

korzystna, bo do mnie też takie pytania dotarły, dlaczego bierzemy pożyczki, jeżeli mamy środki, 

więc, jak to się odbywa i ile umorzone możemy mieć, dlaczego ta korzyść jest, o której tu Pan Wójt 

powiedział? Żeby to wyjaśnić. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: w roku 2016 udało nam się umorzyć kwotę 57.125zł pożyczki, a w 

roku 2015 ponad 652tys. zł pożyczki. Te pożyczki są preferencyjne z uwagi na oprocentowanie, ono 

się kształtuje na podstawie stawki Wibor i procenta maksymalnie, procent, który jest uzależniony  

od dochodu podatkowego na mieszkańca w danej jednostce. Ponieważ u nas ten dochód na 

mieszkańca nie przekracza i jest za rok 2016 wynosi 862zł na mieszkańca, to ta pożyczka otrzymuje 



preferencyjne oprocentowanie stawkę wibor plus maksymalnie do 1,5% oprocentowania i 

przysługuje nam umorzenie w zależności od osiągniętej realizacji zadania do 30% z ostatniej raty 

spłaty danej pożyczki. Musimy osiągnąć efekt ekologiczny, czyli uzyskać odpowiednią ilość 

przyłączy do takiego zadania i wtedy po zrealizowaniu takiego zadania z ostatniej spłaty ubiegamy 

się o umorzenie ostatniej raty pożyczki. Maksymalnie do 30%. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 184/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Jerzy Węglewski wrócił na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w 

2017r. (Helenów). 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 185/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 19-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w 

2017r. (Strzałki) 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 186/XXXI/2017 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 20-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt 

oświadczenia w sprawie: sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, jest to prośba uczestników Forum 

Samorządowego, które odbyło się 17 marca w Warszawie. W tym Forum uczestniczyło prawie 1600 

samorządowców z całej Polski, byli to Wójtowie, Burmistrzowie, Prezydenci małych i dużych 

miast, gdzie organizatorem całego tego Forum Samorządowego były Związki, Związek Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej, którego jesteśmy członkiem, Związek Miast Polskich, 

Związek Powiatów, Związek Województw, Unia Miasteczek i Metropolii. Te wszystkie organizacje 

związkowe podjęły się zorganizowania tego Forum. Uczestnicy Forum wszyscy generalnie są 

zaniepokojeni tonem dyskusji, jak się odbywa w tej chwili w mediach, gdzie politycy się 

wypowiadają  na temat szerokich zmian, bo to nie mówimy tylko o dwukadencyjności, mówimy o 

znacznym ograniczeniu roli samorządu w życiu społeczności lokalnej. Poprzez różnego rodzaju 

działania zapowiadane, póki co oczywiście, ale chcemy już odezwać się szerokim głosem, 

wspólnym głosem zanim te zmiany jakoś nas zaskoczą. Na tym Forum została przyjęta ta właśnie 

Europejska Karta Samorządowa, pod którą wszyscy uczestnicy się podpisali. Generalnym hasłem 

całego tego protestu to jest „Nic o nas, bez nas”. Wszelkie zmiany, które miały dotyczyć prawa 

samorządowego, żeby były wcześniej konsultowane dosyć szeroko konsultowane, żebyśmy mieli 

możliwość się wypowiedzenia, a nie zostali zaskoczeni jakąś ustawą, która z dnia na dzień zostanie 

przyjęta i obudzimy się w innej rzeczywistości. 

Radny Jerzy Węglewski: Szanowni Państwo, ja tylko powiem, to co na komisji, króciutko w kilku 

słowach, że uważam, że zabieranie tutaj zdania, jakiegoś oświadczenia, przyjmowanie oświadczenia 

przez Radę Gminy, do, że tak powiem, plotek politycznych, bo sam Pan Wójt powiedział, że są to 

dyskusje medialne, tylko wypowiedzi polityków, jakieś przepychanki polityczne, z resztą w 

uzasadnieniu tego oświadczenia mamy, że jest to tylko czysto polityczna gra, jakiś tam polityków. 

Nie ma żadnych konkretnych jeszcze propozycji na piśmie, jakiś projektów uchwał, nikt tego nie 

zgłosił, dlatego podejmowanie w moim odczuciu takiego oświadczenia Rady Gminy, jak i 



mieszanie się w sprawy polityczne, myślę, że jest jeszcze za wcześnie, żeby się wypowiadać w tej 

sprawie, jako Rada Gminy. My możemy mieć własne zdanie, możemy o tym dyskutować, ale 

myślę, że oświadczenie Rady Gminy przyjęte na sesji, jest już aktem jakimś tam prawnym, który 

idzie wyżej. ZGW mógł jakiś tam apel, mógł wystosować, my jako Rada, uważam, że nie 

powinniśmy w tej chwili, jeszcze zabierać głosu, ponieważ nie mamy konkretnych propozycji 

uchwał. A wiemy jak często uchwały, które są w dyskusjach polityków w fazie końcowej 

diametralnie się różnią od tego o czym dyskutują politycy. No ja będę głosował przeciw, myślę, że 

jest to jeszcze za wcześnie. 

Radna Ewa Michalska: ja uważam, że przyjęcie takiego oświadczenia jest dla nas, jako dla 

największej gminy na Mazowszu, wręcz takim obowiązkiem, dlatego, że w tym oświadczeniu, w tej 

informacji, którą Pan Przewodniczący czytał, to jest również nie tylko mowa o jakimś sprzeciwie, 

tak, jakiś publikacjach, zapowiedziach, ale również nad pracami i to jest ważne, jeżeli publikacje 

tutaj, nie mówię, jeśli chodzi o plotki, ale publikacje, które są, można przeczytać nie tylko na 

stronach internetowych, ale szerokie dyskusje medialne i nie tylko, więc to jest bardzo ważne, 

żebyśmy my jako gmina też dali swoją aprobatę do tego, żeby właśnie przyjąć.., pracować nad tym, 

żeby faktycznie te nasze małe ojczyzny na dole były, żeby rządziła się demokracja.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze tylko dodam, że w ślad za tym, na Forum Samorządowym,  

powstał komitet protestacyjny przeciwko zmianom w samorządności, w którego skład weszli 

wszyscy przewodniczący Związków, które były organizatorami. I właśnie to ten komitet ma 

proponować formy protestu, sprzeciwy, jeżeli już się pojawią jakieś konkretne projekty ustaw, bo to 

co tutaj kolega Radny Węglewski mówił, może się pojawić. Mogą się pojawić ustawy, gdzie na 

konsultacje będzie mało czasu i po prostu nie zdążymy.  

Radny Marek Kołodziejski: przyłączam się do głosu tutaj Pani Radnej Ewy Michalskiej, musimy 

taki protest wystosować, ponieważ już jesteśmy nauczeni, że pomajstrowali nam przy czym tylko 

mogli, także lepiej dmuchać na zimne. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt oświadczenia. 

Oświadczenie zostało przyjęte 10 głosami za i 1 przeciw i 2 wstrzymujące się i stanowi załącznik 

do protokołu.  

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzenia). 

 

Do punktu 20a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zastosowania bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na 

sprzedawany na rzecz najemcy lokal mieszkalny. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, najemca tego lokalu zwracał się już 

kilkukrotnie o sprzedaż tego lokalu. Stosowane wcześniej ulgi w wysokości wyceny nie do końca 

nie satysfakcjonowały. W tej chwili najemca zadeklarowała, jaką kwotę jest w stanie przeznaczyć, 

w związku z tym po tej wycenie, którą w tej chwili posiadamy, zaproponowanie 30% ulgi plus 10% 

w przypadku wpłaty jednorazowej kwoty, proponuję tą uchwałę przyjąć i ten lokal sprzedać na 

rzecz najemcy. Remonty, które często musieliśmy dokonywać w takich lokalach u najemcy, w 

momencie, gdy nie jest ich własnością dbają, jak dbają, natomiast w momencie, gdy stanie się to ich 

własnością, zupełnie inaczej traktują ten lokalem i wtedy ich remontowanie przeprowadzają na 

własny koszt. Więc proponuję, żeby ten lokal sprzedać za 30% bonifikatę, plus 10% w przypadku 

wpłaty jednorazowej. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 187/XXXI/2017 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 21-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

„Komisja wnioskuje o przygotowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego 



w Lucieniu i udzielenie bonifikaty w wysokości 30% + 10%”. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

„Komisja wnioskuje, aby Gmina Gostynin wystąpiła z wnioskiem do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

o dokończenie regulacji i konserwacji rowu przy drodze wojewódzkiej nr 581 w Sokołowie. Prośba 

o odpowiedź na piśmie”. 

 

Do punktu 22-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: wszystkie sprawy, interpelacje dotyczące równania dróg, no to 

będziemy oczywiście na bieżąco prowadzić, z tym, że oczywiście w ZK można weryfikować, jak 

jest taka potrzeba, ale generalnie, to my wysyłamy ZK, bo chcemy wiedzieć, gdzie ZK realizuje, bo 

my za to płacimy, więc dlatego raczej gdy się ZK pojawi w danej miejscowości w danym sołectwie, 

ewentualna kolejka miejsc do wyrównania to już można bezpośrednio z ZK. Ale generalnie my 

wysyłamy ZK do tych prac związanych z równaniem, bo chcemy o każdej czynności wiedzieć na 

bieżąco. 

Jeżeli chodzi o pasy drogowe, pasy drogowe są sprzątane, w tej chwili przez pracowników robót 

publicznych. Mamy zatrudnionych w tej chwili 10 osób, w miesiącu maju planujemy kolejną grupę 

zatrudnić, w ramach robót publicznych. Drogi wojewódzkie, z tego co już przeprowadziliśmy 

rozmowy ze swoim problemem, mają poradzić sobie sami, ogłosić przetarg i wyłonić firmę, która 

będzie to sprzątała. Wiadomo dlaczego w ogóle się podejmowaliśmy tego sprzątania, wiecie 

Państwo doskonale, bo nikt z przejeżdżających nie wnika, czy jest to droga wojewódzka, czy 

powiatowa, czy gminna, tylko brudna gmina. Więc dlatego my angażujemy się w to sprzątanie. No 

jeżeli drogi wojewódzkie w tej chwili postanowiły inną formę, bo w ubiegłym roku też sprzątaliśmy 

drogi wojewódzkie, ZDW zapewniał nam worki i odbierał te śmieci i za te śmieci płacił. Tak samo 

jest na drogach powiatowych, też ZDP zapewnia nam worki i te śmieci z tych miejsc zabiera i za te 

śmieci płaci. My tylko płacimy oczywiście i mamy swój kontener w ZK w Solcu, na nasze drogi 

gminne, nasze place i przystanki. Tak to jest realizowane, jeżeli chodzi o sprzątanie. Generalnie 

chcemy, żeby na święta teren gminy był doprowadzony do jakiegoś właściwego wyglądu. 

Jeżeli chodzi o psy w Zuzinowie, jak najbardziej są to psy stanowiące własność prywatną. Zmarł 

Pan, oczywiście właściciel tego psa, ale ktoś tam pewnie jest spadkobiercą, będziemy próbowali 

ustalić ten temat. Z tego co wiem, to już nawet w referacie, dwa dni temu, czy trzy dni temu, był 

bratanek, czy ktoś tam był, nie wiem dokładnie, ktoś z rodziny był i został poinformowany i 

uświadomiony, że jest to zadanie właściciela, który przejmie tą posesję przede wszystkim. 

Natomiast w jakim one są stanie, zainteresujemy się już dzisiaj. W te chwili nawet pewnie pojechał 

już pracownik, zobaczyć jaki tam jest stan, jeśli chodzi o kondycję fizyczną możliwość pojenia, 

karmienia itd. Jeżeli rzeczywiście będzie coś tam na rzeczy, będziemy szukali osoby 

odpowiedzialnej za tą posesję. 

Sprawa Pani Staniszewskiej, jeśli chodzi o tą lampę, oczywiście wyceniono koszt zamontowania tej 

lampy na około 900zł brutto. Dodam, że mieliśmy zawartą umowę ze Spółką  Energa Oświetlenie 

na dwa lata, czyli rok 2016 i 2017, gdzie w tej stawce, za którą płacimy za konserwację lamp 

comiesięcznie, został określony w umowie zakres inwestycji, które zostały zaplanowane na ten rok. 

I te inwestycje zostały już wykonane. I teraz w tej chwili, albo zwiększyć trzeba środki, na ten cel w 



budżecie,  żeby tą lapę można było w tym roku zamontować, albo poczekać do przyszłego roku. Też 

uważam, że powinniśmy w przyszłorocznym budżecie trochę większe środki zabezpieczyć na ten 

cel, żeby ten zakres tych inwestycji oświetleniowych można było zwiększyć. Bo tak jak mówiłem 

stawkę negocjujemy zawsze w grudniu i teraz w najbliższym grudniu też będziemy negocjować, w 

sumie w listopadzie zaczną się już negocjacje i w ramach tej stawki, określa nam Spółka Energa, ile 

może nam dobudować lamp i w jakim zakresie, bo każda inwestycja jest inna. Bo jedna nie wymaga 

prowadzenia kabla, a druga wymaga prowadzenie kabla i to są zupełnie inne koszty. W związku z 

tym nie da się odpowiedzieć, że lampa średnio kosztuje tyle, bo każda sytuacja jest inna i jest 

wyjątkowa. 

Radny Zygmunt Kieplin: ja jeszcze chciałbym Panie Wójcie, żeby te śmieci, żeby te worki, jak są 

pozbierane, żeby były częściej zabierane. Bo jak nieraz będą leżeć dwa tygodnie, czy miesiąc, to 

psy, czy zwierzyna leśna, z powrotem to porozciągają i z powrotem jest brudno. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 23-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXX Sesji Rady Gminy został przyjęty 14 głosami za.   

 

Do punktu 24-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, do 

Rady Gminy trafiło pismo, Pana Dariusza Szymańskiego, które było przedmiotem Komisji, treści: 

„Niniejszym zwracam się o umorzenie zaległości podatkowej w kwocie 8.600zł z tytułu podatku od 

nieruchomości za rok 2016 oraz o zwolnienie z podatku od nieruchomości za rok 2017 w kwocie 

10.847,13zł. To dotyczy Zalewu Piechota. Nie będę tego pisma odczytywał w całości, Państwo z 

tym pismem się zapoznaliście, tylko było to przedmiotem Komisji Rozwoju i tutaj bym poprosił o 

jakąś informację dla Pana Wójta, jak przebiegała dyskusja. 

Radny Piotr Piotrowski: tzn. z Komisji Rozwoju wyniknęło, że Pan Wójt ma odpowiedzieć na to 

pismo, co może, czego nie może. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: kompetencje są to Pana Wójta. Jeśli chodzi o umarzanie podatku, to 

są kompetencje Wójta Gminy, a zwolnienie podmiotowe nie jest zgodne z prawem, nie jest 

możliwe, gdyż tutaj się Pan zwracał o zwolnienie w podatku, takie zwolnienie jest niemożliwe, 

ponieważ miałoby ono charakter podmiotowy, a umorzenie tutaj, będzie decyzja Pana Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dobrze, więc tą sprawę 

mamy omówioną. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: chciałbym poinformować Państwa, że mieliśmy w tym roku  

kompleksową kontrolę z Regionalnej Izby Obrachunkowej, która rozpoczęła się 10 stycznia, a 

zakończyła się 23 marca, czyli prawie 2,5 miesiąca mieliśmy osoby kontrolujące. Kontrola 

przebiegła bardzo sprawnie. Protokół jest podpisany, w momencie, gdy przyjdą zalecenia, wtedy 

omówimy szczegółowo. Ale jest dobrze. 

Radna Ewa Michalska: ja mam dwie sprawy, bardzo bym prosiła Pana Wójta o przygotowanie 

jakiejś informacji związanej z uszanowaniem tych naszych dróg asfaltowych, nowo założonych i 

nie tylko, również pozostałych, dlatego, że bardzo często te drogi asfaltowe służą, jako działka 

pozostałych właścicieli, bez zachowania strefy, bez zachowania rowu i bardzo często są zawracane 

wręcz maszyny na tych drogach, to taka prośba, żeby poszła informacja, bo to nie tylko te nasze, 

które są nowo założone, a szczególnie one może też, bo nieprzyzwyczajone są osoby do tego, że to 

nie jest droga gruntowa, że to jest asfalt. I uszanujmy to po prostu, bo nas kosztuje bardzo dużo 

pieniędzy, przecież są pasy drogowe i można tak, przecież można zachować poprzeczniaki. Może, 

tak nie zręcznie mi jest, nawet jako osobie, tak.., ale myślę, że powinni wszyscy to uszanować i 

myślę, że dla dobra naszego społeczeństwa. I drugą mam sprawę o to, żeby przyspieszyć działania 

dotyczące zainstalowania tablic informacyjnych. Jest ileś tam złożonych podań, czeka się bardzo 

długo. Nie są może aż tak bardzo duże to pieniądze, ale gdyby można było to przyspieszyć, dla nas 



mieszkańców jest to bardzo ważne. Bardzo często jest kilka różnych, w kilku różnych stronach 

numeracja, już nie mówię, że.., nawet sami mieszkańcy nie do końca wiedzą, kto pod danym 

numerem, bo jest duże rozrzucenie tablic i budynków, numeracji. I tu moja prośba, żeby jednak 

przyspieszyć troszeczkę te prace, ja wiem, ze to wszystko się odkłada w czasie, ale czekamy nieraz 

dwa, trzy lata za tym, także bardzo proszę, żeby można było w referacie przyspieszyć.  

Sołtys sołectwa Marianka – Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: ja w sprawie śmieci chciałem zgłosić, bo 

jeździły ze ZGRP teraz dwa, czy trzy samochody po kolei jeździły jakieś Panie, wyszedłem, ale za 

późno i nie zauważyłem, chciałem zgłosić, żeby jakaś kontrola była, żeby śmietniki wszyscy mieli. 

Do tej pory, w innych sołectwach też tak jest, że jeszcze nie wszyscy mają śmietniki, żeby jakąś 

kontrole przeprowadzić, a nie.., ja nie mogę nadążyć, bo akurat wiatr jest od zachodu i wszystko na 

mnie leci. A tam śmietników nie mają, a zamieszkują posesję i to wszystko jest.., chciałem to 

zgłosić. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja oczywiście popieram stanowisko Pani Radnej Michalskiej, że 

jeżeli chodzi o dbałość o te drogi i nie tylko drogi, bo też osobiście widziałem, jak ciężki sprzęt 

rolniczy przejechał przez studzienkę kanalizacyjną wierzchem, nie można dookoła przejechać tylko 

trzeba wierzchem przejechać i jest potem zasiane zboże nawet na płycie studzienki. Takich 

przykładów jest wiele oczywiście, podorywanie się pod samą krawędź asfaltu, to jest też apel do 

Państwa Sołtysów, zwracajcie, też na to uwagę, nie mówię, że wy macie komuś zwrócić uwagę, ale 

proszę zgłaszać to do nas, a my wtedy takiego delikwenta będziemy wzywać i będziemy troszeczkę 

do pionu ustawić. Jeżeli chodzi o te tabliczki informacyjne, to nie to, że to jest jakieś tam tempo 

przez Urzędników robione, to też są pieniądze. Jest apel o bieżące utrzymanie, równanie itd., to 

idzie wszystko z tych samych pieniędzy, znaki drogowe, dlatego, to nie wynika z tego.., bo my 

możemy na raz złożyć, jeżeli będziemy mieli w budżecie wystarczającą pulę środków, jak 

przeznaczymy to na taką skalę tabliczek informacyjnych, znaków drogowych itd., to może nam 

znowu na bieżące utrzymanie nie starczyć. My staramy się ostrożnie to planować, bo rok jest długi. 

Jakie warunki będą nie wiemy, więc nie problem jest w styczniu, lutym, marcu wyczyścić wszystkie 

pieniądze, a potem powiedzieć, że nic nie da rady. Musimy to jakoś rozłożyć w czasie, dlatego stąd 

to wynika. 

Jeżeli chodzi o kontrole, to oczywiście pracownicy ZGRP prowadzą na bieżąco kontrole i 

weryfikacje złożonych deklaracji, też również są wzywani właściciele działek, którzy nie złożyli 

deklaracji, a okazało się, że tam jest posesja, zostaje wysłana informacja wzywająca do złożenia 

deklaracji.   

Sołtys sołectwa Mariaka – Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: ja już też raz zgłaszałem, żeby wszyscy 

mieli śmietniki, bo nie wszyscy mają, nawet jak były te Panie ze ZGRP, byłem u nich i to 

zgłaszałem, do dzisiaj nie ma żadnych kontroli, nie było i śmietników nie mają. Teraz jeździły te 

Panie nie zauważyłem, nie wiedziałem, że będą jeździć z tym co będą zbierać gabaryty, bo bym 

zgłosił.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: dobrze uczulimy na taką sytuację. 

Sołtys sołectwa Podgórze Bożena Jędrzejczak: chciałam zapytać o te kody kreskowe, bo ludzie 

muszą jeździć do Płocka, żeby z powrotem wziąć następne te kody kreskowe, jak to się ma 

odbywać, bo tutaj w Urzędzie Gminy mają swoje dni wyznaczone Panie, które przyjeżdżają z 

Płocka ze ZGRP, ale po prostu ludzie wydzwaniają, co zrobić, bo brakło kodów. Trzeba byłoby 

jakoś załatwić, żeby dosyłali, czy rozwozili, no nie wiem, bo to już jest spory okres czasu i każdy 

ma chodzić i szukać kodów, bo jak nie ma kodu, to nie zabiorą śmieci. No i nie wiem jak to 

rozwiązać. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: wiadomo, że kody może drukować tylko ZGRP, bo my nie mamy 

takiej możliwość, jedynie na zamówienie zgłoszone do ZGRP i myślę, że wtedy nie ma problemu, 

że te Panie, które przyjeżdżają na dyżur, że można podczas tego dyżuru odebrać.  

Sołtys sołectwa Podgórze Bożena Jędrzejczak: tak, ale ludzie mają tutaj po prostu, że każdy musi 

chodzić z a tym i szukać tego. Powinno to być.., płacą ludzie za śmieci i ludzie uważają, że powinni 

oni sami dostarczać, a nie to, żeby ludzie.. 

Radna Ewa Michalska: jeżeli my co miesiąc płacimy i często.. jeżeli jedna osoba zadzwoni, że 



kończą się kody, to pozostałym też. 

Sołtys sołectwa Podgórze Bożena Jędrzejczak: właśnie o to chodzi, żeby wszystkim jednakowo 

dawali. 

Radna Ewa Michalska: ZGRP powinien wyjść naprzeciw i wysłać wszystkim te kody. To jest 

prośba po prostu do ZGRP.  

Sołtys sołectwa Podgórze Bożena Jędrzejczak: jest taka po prostu prośba, żeby się tym zajęli. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: poruszymy ten temat. 

Radny Jerzy Węglewski: chciałem dwie sprawy poruszyć, nie zdążyłem w interpelacjach, sprawa 

pierwsza to, Panie Wójcie mam taki wniosek w imieniu mieszkańców Sokołowa, chodzi o 

przycięcie gałęzi i konserwację drzew, przy drodze powiatowej w kierunku Jastrzębi na całej 

długości, wiadomo, że jest to część w parku i właścicielem jest, nie wiem, kto w tej chwili prawnie, 

czy Pan Lewandowski, czy Agencja jeszcze, czy dzierżawcą.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: właścicielem jest Pan Dutkowski. 

Radny Jerzy Węglewski: no to trzeba właściciela, żeby wystąpił, wiadomo, że jest to zabytkowy 

park i mogą być tam problemy, ale tam dalej do praktycznie samego lasu, bardzo często i nawet 

wczoraj, czy przedwczoraj te wichury, które przechodziły takie chwilowe, dużo gałęzi było 

połamanych, powyrywanych, suchych, myślę, że jest to bardzo ważne dla mieszkańców, bo mogą 

sobie uszkodzić samochód, ewentualnie nawet zdrowie, czy życie człowieka. Wiemy, że jest 

wiosna, jest ciepło, teraz bardzo dużo ludzi spaceruję i nie tylko, duży ruch też jest na tej drodze, 

myślę, że jest to celowe i proszę się zwrócić do zarządcy drogi powiatowej oraz właściciela tego 

parku o bardzo pilne zrobienie tej konserwacji drzew. Ciągnąc ten temat, dotyczy to również tej 

samej drogi powiatowej, ale tej w lesie, nie wiem, tam jest pas szeroki, mnie się wydaje, ze 9 albo 

11m, a ta droga ma w rzeczywistości może 5m, reszta jest zarośnięta drzewami, krzakami. Myślę, 

że to też trzeba zgłosić do zarządu dróg powiatowych, żeby przywrócili ten pas drogowy. Już nie 

raz o to prosiłem i nie mam żadnej odpowiedzi na ten temat i bym poprosił na piśmie jakąś 

odpowiedź, jeśli jest to możliwe, kto ma się zając ta drogą? Jest tam po prostu za wąsko, 

szczególnie zaraz od pałacu jak się wjeżdża do lasu, chodzi mi o odcinek Jastrzębia-Osiny. 

Kolejna sprawa tak jak tutaj Państwo Radny, z resztą ja już wielokrotnie wnioskowałem, prosiłem o 

równanie dróg, o jakieś naprawy bieżące, Państwo Radni wiedzą, Pan Wójt przed chwila 

powiedział, że jest mało środków na paragrafie „bieżące utrzymanie dróg”, ma taki wniosek, żeby 

zastosować tutaj do Pana Wójta, żeby wygospodarował dodatkowe środki i żebyśmy na najbliższej 

sesji przesunęli na bieżące utrzymanie dróg i jednak te drogi, żeby były tak utrzymywane, jak 

powinny, bo co za odpowiedź, że nie ma środków? Wiadomo nie ma środków, ale tutaj Pan Wójt, 

Pani Skarbnik musi te środki znaleźć, żeby te bieżące utrzymanie robić, bo to jest.., wszyscy 

mieszkańcy, Sołtysi to zgłaszali i myślę, że jeżeli taka potrzeba jest i jest to nr 1 potrzeba, chodzi o 

równanie i bieżące utrzymanie, myślę, że muszą się znaleźć środki, skoro znalazły się środki w 

kwocie 300tys. zł na dotacje do dróg powiatowych, to myślę, że nie będzie problemu, żeby znaleźć 

ze 300tys. zł na bieżące utrzymanie dróg. I te drogi naprawiać na bieżąco, tak jak powinny być 

naprawiane. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: oczywiście gałęzie z parku, tak jak mówię, tam właścicielem od 

ubiegłego roku jest Pan Dutkowski z Suchodębia oczywiście wystosujemy do niego pismo w 

sprawie przycięcia tych gałęzi. Natomiast jeśli chodzi o drogę powiatową, najgorszy jest ten 

odcinek do Osin. 

Rany Jerzy Węglewski: no ten w lesie. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: oczywiście zgłosimy to do Zarządu Dróg Powiatowych i będziemy 

czekali na jakąś reakcję. 

Radny Jerzy Węglewski: gałęzie nie tylko w parku, ale i tam dalej przy domkach, aż do lasu w 

Sokołowie, bo po drugiej stronie też są przy blokach przy drodze powiatowej, także wniosek cały 

czas dotyczy drogi powiatowej.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: co do wysokości środków na bieżące utrzymanie, no to była też 

decyzja Państwa.  

Radny Jerzy Węglewski: tak, tylko jeżeli brakuje to myślę, ze tutaj po stronie Pana Wójta i Pani 



Skarbnik leży wygospodarowanie środków. I zaproponować Radzie pewne przesunięcia. 

Radna Marzena Staniszewska: Szanowni Państwo, we wniosku chciałabym też jeszcze odnieść się, 

czy Urząd Gminy będzie przystępował do zmiany studium uwarunkowań całej gminy, czy 

ewentualnie jakiegoś terytorium. Bardzo bym prosiła może na następnej sesji, ewentualnie, może na 

komisjach, żeby Urząd Gminy też przygotował jakiś poziom wiedzy na ten temat, czy to będzie w 

danym terenie, czy dla całej gminy, bo wnioski są i mieszkańcy pytają, kiedy by to nastąpiło? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: już raz udzielałem takiej odpowiedzi, bo jest zapowiadane bardzo 

szeroko, i też już jest wstępny kodeks urbanistyczny, na portalach można poczytać, który bardzo 

dużo zmienia w tym zakresie, więc dlatego chcielibyśmy poczekać na ten kodeks urbanistyczny, 

żebyśmy nie wydali pieniędzy na zmianę studium uwarunkowań i zagospodarowania 

przestrzennego, a ten kodeks wszystko wywróci, więc stąd jest oczekiwanie, jak gdyby, czy ten 

kodeks wejdzie w szybszym, czy dalszym okresie, może on w krótce wejść, w związku z tym 

chcielibyśmy już wtedy.., bo znamy treść tego kodeksu urbanistycznego, ale w jakim kształcie on 

zostanie wprowadzony, tego nie możemy przewidzieć. W związku z tym na razie nie 

podejmowałem decyzji w tym zakresie, bo czekam na ukazanie się tej ustawy. 

Radna Marzena Staniszewska: jaki jest termin przypuszczalny? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: nie wiem. 

Sołtys sołectwa Zaborów Stary – Stanisławów Jerzy Andrzejczak:  ja do Pana Prezesa ZK, 

zgłaszałem równiarkę i Pan Prezes miał tam przekazać Pani Sylwii?  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: tak przekazałem. Robimy Osiny, Marianów Sierakowski i będziemy 

wracali, to być może w poniedziałek. 

Sołtys sołectwa Zaborów Stary – Stanisławów Jerzy Andrzejczak: bo ja właśnie dzwoniłem do pani 

Sylwii. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: tak, ja wiem, prawdopodobnie w poniedziałek.  

Sołtys sołectwa Zaborów Stary – Stanisławów Jerzy Andrzejczak: bo po co zabierać ten sprzęt 

gdzieś daleko i potem przewozić, a skoro z Osin jest 100m do moich dróg. To jest tylko 100m 

przejechać i zrobić, a nie wyprowadzać na inne wsie i później wracać. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: ale to nie tylko ja decyduję, gdzie to jest robione. Ja wiem, że to jest 

być może trochę niekorzystne, ale nieraz trzeba przemieścić ten sprzęt. W poniedziałek, albo we 

wtorek zrobimy. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, myślę, że 

wyczerpaliśmy punkt sprawy rożne i wolne wnioski. I tym samym wyczerpaliśmy porządek 

dzisiejszego posiedzenia. 

 

Do punktu 25-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 11.35 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom 

Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXXI Sesji Rady 

Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

        

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 


